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PROTOKÓŁ NR XXI/2016 

Z OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W CHOROSZCZY 

z dnia 9 grudnia 2016 r. 
zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446, ze zm. poz.1579) 

 

Godzina rozpoczęcia : 14.05 

Godzina zakończenia: 14.26 

Miejsce obrad: Remiza OSP w Choroszczy, ul. Dominikańska 22 

 

Radni obecni na Sesji : 

1. Marian Kosakowski   

2. Tomasz Kraśnicki    

3. Grzegorz Wacław Gereluk     

4. Ireneusz Jabłoński         

5. Jacek Karol Jaroszewicz        

6. Barbara Walesiuk 

7. Beata Marlena Jeżerys       

8. Wioletta Kowieska 

9. Piotr Paweł Dojlida   

10. Piotr Siemieniuk  

11. Andrzej Kościuczyk 

12. Piotr Waczyński      

 

Nieobecni usprawiedliwieni: Jacek Dąbrowski, Izabela Jeniec-Kardasz, Jacek Jasiński  

 

Ponadto w obradach udział wzięli : 

1. Robert Wardziński – Burmistrz Choroszczy 

2. Mirosław Zalewski – Sekretarz Gminy 

3. Sołtysi 

 

 

 

Porządek obrad XXI Sesji : 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w związku z planowanym  referendum wojewódzkim w sprawie budowy w 

województwie podlaskim regionalnego portu lotniczego 

4.  Zapytania i wolne wnioski. 

5.  Zamknięcie obrad. 

 

 

 

 



 

Ad. 1 -  

 

 Obrady Nadzwyczajnej XXI Sesji Rady Miejskiej w Choroszczy otworzyła 

Przewodnicząca Rady p. Beata Marlena Jeżerys. Poinformowała na wstępie, że Sesja została 

zwołana na wniosek Burmistrza Choroszczy. Stwierdziła następnie, że w Sesji uczestniczy 12 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. 

     (wniosek o zwołanie Sesji w załączeniu) 

 

 

Ad. 2 - 

  

 Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, który został doręczony radnym 6 

grudnia 2016 r. 

 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. Obecnych 12 radnych. 

 

 

Ad. 3 - 

 

 Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys poprosiła o wystąpienie wnioskodawcy. 

 

Sekretarz Mirosław Zalewski w imieniu Burmistrza Choroszczy przedstawił powody 

zwołania Sesji w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446, ze zm. poz.1579). Postanowieniem z dnia 5 grudnia 2016 r. 

Komisarz Wyborczy w Białymstoku zdecydował o przeprowadzeniu w dniu 15 stycznia 2017 

r. na terenie województwa podlaskiego referendum w sprawie budowy w województwie 

podlaskim regionalnego portu lotniczego. W postanowieniu niniejszym określono treść 

pytania referendalnego w brzmieniu: „Czy jest Pan/i za wybudowaniem w województwie 

podlaskim  regionalnego portu lotniczego?” Zgodnie z kalendarzem referendalnym 

stanowiącym załącznik do postanowienia Komisarza Wyborczego, do dnia 11 grudnia 2016 r. 

rada gminy powinna ustalić odrębne obwody głosowania – stąd zwołanie dzisiejszej Sesji. 

W związku z powyższym proponuje utworzyć następujące odrębne obwody głosowania, 

ustalić ich granice oraz siedziby obwodowych komisji ds. referendum: 

Nr 

obwodu 
Granice obwodu Siedziba obwodowej komisji ds. 

referendum 

10. Dom Pomocy Społecznej w 

Choroszczy 

Dom Pomocy Społecznej w 

Choroszczy 

11. Samodzielny Publiczny Psychiatryczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej w Choroszczy 

Samodzielny Publiczny 

Psychiatryczny Zakład Opieki 

Zdrowotnej w Choroszczy 

 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Jeżerys  

odczytała projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania 

w referendum wojewódzkim w sprawie budowy w województwie podlaskim regionalnego 

portu lotniczego zarządzonego na dzień 15 stycznia 2017 r. 

 

 



 

W wyniku głosowania: 

- za przyjęciem uchwały – 12 głosów, 

- przeciw przyjęciu uchwały –  0 głosów  

- wstrzymało się – 0 głosów                                Rada przyjęła przedmiotową uchwałę. 

 

 

   (uchwała Nr XXI/208/2016 stanowi załącznik do protokołu, strona 5) 

 

 

Ad. 4 – 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

Radny Piotr Dojlida zwrócił uwagę na nieprzejezdną ul. Olchową w Klepaczach, jest problem 

z dojazdem do domu, dowiezieniem opału więc prosi o poprawienie jej stanu. 

 

Radny Marian Kosakowski zgłosił uwagi odnośnie prac przy odśnieżaniu i posypywaniu dróg 

(posypywane są tylko częściowo) przez wykonawcę działającego na terenie gminy. 

 

Radny Piotr Waczyński poprosił o wyrównanie Kolonii Gaj: od ul. Branickiego do mostku. 

 

Radna Wioletta Kowieska poprosiła o podsypanie dziur na ul. Długiej w Klepaczach, nawet 

równiarka nie wjechała ponieważ studzienki są na wierzchu. 

 

Radny Piotr Dojlida zgłosił uwagi odnośnie wymiany żarówek w oświetleniu ulicznym: jego 

zdaniem należy wymieniać wszystkie, które się nie świecą, a nie tylko te zgłoszone. 

 

Radny Piotr Siemieniuk zwrócił uwagę na zły stan drogi Mińce – Kolonia Mińce (w kierunku 

Niewodnicy), którą należy wyrównać jeżeli tylko warunki pogodowe pozwolą. 

 

Radny Andrzej Kościuczyk zgłosił następujące sprawy: 

1) prośba o sprawdzenie, czy jest możliwość wycięcia drzew przy drodze Rogówek – Sz. 

Kruszewska z uwagi na zbyt małą szerokość tej drogi, 

2) zgłosił problem ze spływającą na posesję nr 64 wodą z nowej drogi w Pańkach (przy 

pochyłym zakręcie). 

 

Radny Piotr Siemieniuk zgłosił problem z wodą spływającą z pól na posesje w Barszczewie 

leżące od strony Sz. Kruszewskiej – jego zdaniem rozwiązaniem byłoby np. wykopanie rowu 

odprowadzającego tą wodę. 

 

Burmistrz Robert Wardziński ustosunkowując się do zgłoszonych problemów wyjaśnił, że: 

1) prace na drogach są w tym okresie utrudnione ze względu na zmarzniętą ziemię i 

niemożliwość zagęszczania kruszywa, zostanie to zrobione jak mróz „odpuści”; 

2) zwrócimy uwagę wykonawcy na prawidłowe odśnieżanie i posypywanie dróg, ale 

przypomniał, że wymienione prace dotyczą głównych ciągów komunikacyjnych, 

gruntowych dróg bocznych praktycznie nie odśnieżamy i nie posypujemy; 

3) sprawa spływającej wody z drogi w Pańkach zostanie wyjaśniona; 

4) wymiana oświetlenia wykonywana jest okresowo na całej linii, nie naprawiamy i nie 

konserwujemy po jednej lampie; 



5) odnośnie wycinki drzew – sprawdzimy czy drzewa rosną w pasie drogowym czy też 

na prywatnych działkach i po tym ewentualnie wystąpimy do odpowiednich organów; 

6)  wykopanie rowu to także położenie przepustów, zrobienie zjazdów, a to już duże 

koszty; woda ma prawo płynąc z pól. 

 

 

 

 

Ad. 5 – 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Sesji , Przewodnicząca Rady p. Beata Jeżerys 

ogłosiła  zakończenie obrad XXI  Sesji Rady Miejskiej w  Choroszczy. 

 

   Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała : 

Ewa Łukaszewicz 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Choroszczy 

 

     mgr Beata Marlena Jeżerys 

 

 


